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Protokół nr XVI/2020 
z XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 26 lutego 2020 roku  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojcieszycach. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja na temat działań promocyjnych w obszarze gospodarki (druk BRG nr 226/2020). 

7. Informacja z działalności Klubów Sportowych (druki BRG nr:235/2020; 228/2020; 223/2020; 

234/2020; 229/2020). 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 do Sądu Rejonowego w Gorzowie 
Wielkopolskim (druk BRG nr 232/2020), 

b) rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    
w Kłodawie (druk BRG 237/2020). 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00). 
  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 
XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  

a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – złożyła wniosek o wprowadzenie do punktu 8 porządku obrad 
poniższych projektów uchwał w sprawach: 

1) w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnych Gminy Kłodawa uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Kłodawa (druk 

BRG nr 238/2020); 

2) zmiany uchwały nr XLII/309/18 Rady Gminy Kłodawa z dnia 30 maja 2018r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

(druk BRG nr 237/2020); 

3) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – po otrzymaniu akceptacji Radnych, poddał 
pod głosowanie wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad jako punktów od 7c do 7e. 
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GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Projekty uchwał zostały przyjęte do porządku obrad. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Protokół z XV Sesji Rady Gminy Kłodawa został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej. 
Radna Bożena Adamczak – zapytała o wycięcie drzewa przy ulicy Brzozowej. 
 
Kierownik Referatu Agnieszka Szurgot Miłosz – odpowiedziała, że strażacy zostali bardzo źle 
potraktowani przez właścicieli posesji, na której rosło drzewo. 
 
Ad. 6. Omówienie działań promocyjnych w obszarze gospodarki (druk BRG nr 226/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego omawiała dokument i nie zgłosiła do niego uwag. 
 
Rada Gminy przyjęła informację do wiadomości. 
 
Ad. 7. Informacja z działalności Klubów Sportowych (druki BRG nr:235/2020; 228/2020; 223/2020; 
234/2020; 229/2020. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - streścił przebieg połączonego posiedzenia 
Komisji Oświaty i rewizyjnej, której gośćmi byli prezesi Klubów Sportowych działających na terenie 
Gminy Kłodawa. Dodał, że poza jednym prezesem, pozostali nie mieli oczekiwań względem gminy co 
świadczy o tym, iż współpraca dobrze się układa. Prezes Klubu w Kłodawie apelował o remont płyty 
boiska. Pani Wójt przychylnie ustosunkowała się do wniosku klubu. 
 
Rada Gminy przyjęła informacje do wiadomości  
 
Ad. 8a.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 do Sądu Rejonowego 
w Gorzowie Wielkopolskim (druk BRG nr 232/2020), 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że Prezes Sądu Okręgowego w 
Gorzowie Wlkp zwrócił się do Rady Gminy Kłodawa z prośbą o przeprowadzenie wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Gorzowie Wlkp, w tym 2 osoby do wydziału pracy. 
W wyniku przeprowadzonej procedury swoje kandydatury złożyły: 

1. Sylwia Zofia Mikołajczuk  
2. Krystyna Finster  
3. Jolanta Janina Kostrubiec  

Zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-
2023 powołany Uchwałą Rady Gminy Kłodawa nr XIII/108/19 z dnia 27 listopada 2019r. przeprowadził 
weryfikację złożonych dokumentów przez kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Gorzowie 
Wlkp. Wszyscy kandydaci spełnili wymogi formalne określone w ustawie. Komisja pozytywnie 
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zaopiniowała powyższe  kandydatury. Do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy Komisja 
zarekomendowała Panią Krystynę Finster i Panią Jolantę Janinę Kostrubiec. Następnie omówił 
procedury wyborów ławników w głosowaniu tajnym i poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosiły się Radne: Bożena Adamczak, Janina Maciejewska, Wanda 
Grabowska. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej – poddał pod głosowanie wybór kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej. 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Powołana Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przeprowadziła tajne głosowanie. 
Następnie Przewodnicząca Komisji Wanda Grabowska odczytała protokół z przeprowadzonego 
głosowania. W wyniku uzyskania największej ilości głosów ławnikami zostały: 

1. Sylwia Zofia Mikołajczuk  
2. Krystyna Finster  - rekomendacja do Wydziału Pracy 
3. Jolanta Janina Kostrubiec  - rekomendacja do Wydziału Pracy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał 

pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających ławników na kadencję 2020 – 

2023 do Sądu Rejonowego w Gorzowie Wielkopolskim z poniższymi autopoprawkami: 

 - zmiana tytułu na „ w sprawie wyborów uzupełniających ławników na kadencję 2020 – 2023 do Sądu 

Rejonowego w Gorzowie Wielkopolskim” 

 - zmiana brzmienia § 1 w następujący sposób: „ Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym wybrano 

ławników do Sądu Rejonowego w Gorzowie w osobach: 

1. Finster Krystyna. 

2. Kostrubiec Jolanta Janina. 

3. Mikołajczuk Zofia Sylwia. 

 
GŁOSOWANIE NR  4 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVI/144/20. 
 
 
Ad. 7b. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kłodawie; (druk BRG nr    /2020). 

Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Rafał Chodkiewicz przypomniał, iż zgodnie z 
ustawą o Samorządzie Gminnym, Komisja Wniosków Skarg i Petycji ma jedynie zapoznać się z 
treścią danej skargi, przeprowadzić dyskusję oraz przygotować projekt rozstrzygnięcia dla Rady, 
która zajmuje się merytorycznym rozpatrzeniem danego pisma. 
Zgodnie z obowiązującym statutem naszej Gminy, komisja nie ma wyznaczonego terminu, w 
którym musi rozpatrzeć skargę. Zadaniem jest analiza skargi i przekazanie Przewodniczącemu 
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projektu uchwały z propozycja rozstrzygnięcia. 
Skarga została zaopiniowana przez 3 niezależne jednostki, które nie dopatrzyły się żadnych 
uchybień. Było to: 
- Kontrola wewnętrzna Gminy Kłodawa  
- Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej 
- oraz Samorządowe Kolegium Odwoławcze. 
Przyznano w sumie 37 świadczeń w formie zasiłków celowych, na podstawie zapisów w ustawie 
i pomocy społecznej oraz Rozporządzenia Ministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej. Proszę 
pamiętać że pomoc jest adresowana do osób, rodzin, które znalazły się w szczególnie trudnej 
sytuacji życiowej i to one głównie powinny zwracać się z prośbą o przyznanie pomocy 
finansowej.  Najważniejsze, że podczas tego całego procesu, nie zostało złamana żadne prawo, 
na co wskazuje również protokół kontroli wewnętrznej przeprowadzony  na zlecenie Wójta. 
Nie wpłynęła również żadna skarga od osoby czującej się poszkodowaną w tej sytuacji. 
W związku z czym zwracam się o uznanie skargi za bezzasadną. Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej wykazał się pełnym zaangażowaniem aby dotrzeć do poszkodowanych, informacja 
została umieszczona przez Sołtysa na profilu Sołectwa Wojcieszyce na portalu 
społecznościowym. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – dodała, że nie dopatrzyła się żadnych uchybień w 
procedurze udzielania zasiłków celowych. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Rafał Chodkiewicz poprosił o wprowadzenie 
poprawki w uzasadnieniu. W projekcie uchwały jest błąd. Jest napisane, że skarga wpłynęła 
17.09.2020 powinno być 17.09.2019. 
 
Radny Jan Kubera – powiedział, że po przeanalizowaniu skargi nasuwają się cztery pytania. O 
ogłoszenie, terminy, przesuwanie terminów i termin ostateczny składania wniosków oraz 
przekazywanie dokumentów o poniesionych kosztach. Radny uważa, że ogłoszenie o 
przyznawaniu zasiłków powinno być umieszczone na tablicy ogłoszeń, czyli w sposób 
zwyczajowo przyjęty. Dodał, że nie podważa decyzji Komisji poprosił o udzielenie odpowiedzi 
na  zadane pytania. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Rafał Chodkiewicz – wyjaśnił, że w sytuacji 
kryzysowej to mieszkańcy powinni się zwrócić o pomoc. Informacja o przyznawaniu zasiłków 
była umieszczona na facebooku Sołtysa Wojcieszyc, oraz Pani Kierownik sama docierała do 
mieszkańców. Dodał, że na komisjach Pani Kierownik udzielała odpowiedzi na powyższe 
pytania  a odpowiedź na nie jest zawarta w uzasadnieniu. 
 
Radny Henryk Brzana – powiedział, że to on złożył skargę. Poprosił o doprecyzowanie terminu 
24 rano, ponieważ do 24 były przyjęcia wniosków. Od Pani Kierownik usłyszałem , że wnioski 
są przyjmowane do 24 do godzin porannych. Dodał, że w skardze jest napisane że GOPS nie 
prosił o kosztorysy a w rzeczywistości było zupełnie inaczej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – powiedział, że sam korzystał z zasiłku 
i dołączył do wniosku dokumentację fotograficzną oraz własnoręcznie oszacowanie strat. 
Uważa, że takie postępowanie było właściwe i zasadne ponieważ w inny sposób ciężkoby było 
ustalić kwotę zasiłku. 
 
Radny Wiesław Witczyk – doprecyzował, że terminy były przesuwane ponieważ była taka 
potrzeba. Dodał, że mieszkańcy sami powinni się zgłaszać z prośbą o pomoc. Uważa, że nie 
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doszło do złamania przepisów i zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie formalny wniosek o 

zakończenie dyskusji w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kłodawie. 

 

GŁOSOWANIE NR  5 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   10 
Głosy przeciw   3 
Głosy wstrzymujące się  2 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kłodawie. 

 
GŁOSOWANIE NR  6 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. (Po konsultacji z mecenasem udziału w głosowaniu nie wziął 
Radny Henryk Brzana, z uwagi na fakt iż jest stroną sprawie) 
 
Głosy za   12 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  2 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVI/145/20. 
 
 
Ad. 7c. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnych Gminy Kłodawa uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Kłodawa. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnych Gminy Kłodawa uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Kłodawa. 

 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVI/146/20. 
 
 
Ad. 7d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/309/18 Rady Gminy Kłodawa z dnia 30 

maja 2018r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/309/18 Rady Gminy Kłodawa z dnia 30 
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maja 2018r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. 

 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVI/147/20. 
 
 
Ad. 7e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Kłodawa. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Kłodawa. 

 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVI/148/20. 
 
Ad. 8. Wolne wnioski. 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poinformowała, iż otrzymała odpowiedź od Powiatu, że dziury na 
drodze Różanki – Wojcieszyce zostały załatane, co nie jest prawdą, ponieważ w dalszym ciągu przejazd 
w sposób bezkolizyjny nie jest możliwy. Następnie odczytała złożone interpelacje w sprawach  poprawy 
infrastruktury i rozbudowy świetlicy wiejskiej w Różankach i odwodnienia dróg gminnych. 
 
Radna Bożena Adamczak – poprosiła o montaż progu zwalniającego na ulicy Lipowej i budowę siłowni 
i placu zabaw przy boisku w Różankach. Odczytała wniosek do Nadleśnictwa w sprawie ścieżki 
edukacyjnej przy ulicy Dębowej  na terenie należącym do Nadleśnictwa. 
 
Sołtys Sołectwa Santocko  Mirosław Dawidowicz – poprosiło kontrolę przy jeziorze w Santocku, 
ponieważ ludzie wyrzucają tony śmieci na drodze przy ulicy Polnej. 
 
 
Ad. 9. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
zamknął obrady XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa o godzinie 00:00. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Kamila Kłosowska       
 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 
 

Andrzej Korona 


